
ZAPISNIK 26. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 
26. sjednica Izvršnog odbora održana je 10.10.2016. u budućim prostorijama Saveza izviđača 

Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.15 sati  

 
Na sjednici su prisutni sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić, Boris Vujnović, Helen-Marie Kerovec, Siniša Ivanković i Nenad Andrašek.  
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 
Tamara Karlović, administrator Saveza i Mirela Varović, dopredsjednica SIH-a. 
 
Bojko Kukić kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1.       Usvajanje zapisnika s 25. sjednice 

2.       Prijem OI Samobor u članstvo Saveza 

3.       Informacija o NZZRCD 

4.       Uređenje prostora 

5.       Izviđački centar Delnice 

6.       Zaklada izviđačkog prijateljstva 

7.       Operativno planiranje 

8.       Prijedlog kategorije sponzorstava 

9.       Betlehemsko svjetlo 

10.   Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 5 glasova za. 

 

AD1. Usvajanje zapisnika s 25. sjednice IO                 

 

Kukić predlaže da se usvoje Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web stranicama 

Saveza.  Zapisnik su  prihvaćeni jednoglasno s 5 glasova za.  

 

AD2. Prijem OI „Samobor“ u članstvo Saveza 

 

Izlaže Kukić. OI „Samobor“ je ispunio sve uvjete za primanje u članstvo Saveza izviđača 

Hrvatske. Predlažem da se OI „Samobor“ primi u članstvo Saveza izviđača Hrvatske. Odluka je 

donesena jednoglasno s 5 glasova za.  

  

 

AD 3. Informacija o NZZRCD 

 

Izlaže Karlović. Projekt institucionalne potpore je predan sukladno natječaju 15.09.2016. 

Očekujemo daljnje informacije od strane Zaklade sukladno rokovima koje su najavili u raspisu 

natječaja. Informacija je primljena na znanje.  

 



AD 4. Uređenje prostora 

 

Sastanku se pridružio Karlo Igrec koji je izradio plan i troškovnik uređenja prostora. Izvještava 

Igrec. Sukladno razgovorima s predstavnicima Saveza napravljen je idejni plan preuređenja prostora 

koji je ranije dostavljen članovima IO. Napravljen je detaljni pregled prostora instalacija i vode te 

grijanja te je sukladno zatečenom stanju napravljen prijedlog popravaka i uređenja te troškovnik. 

Dobivene su tri ponude, za uređenje prostora, obnovu i uređenje struje i Internet i telefonske mreže 

te obnovu i uređenje vodovoda i grijanja. Kukić se nadovezuje te izvještava da će se sukladno 

navedenom predati zahtjev u Gradski ured za upravljanje imovinom za preuređenje prostora. 

Također tražit će se jednokratna potpora od ureda Gradonačelnika za pomoć u uređenju prostora. 

Informacija je primljena na znanje. 

 

AD 5. Izviđački centar Delnice 

 

Izvještava Kukić. 06.10. susreli smo se s predstavnicima SIR-a oko projekta izviđačkog centra u 

Delnicama. Oni su nam prenijeli informacije sa sastanka s gradonačelnikom Delnica na kojem su bili 

pred neko vrijeme.  Sukladno prenesenim informacijama SIH je poslao u grad Delnice pismo namjere 

kojim izražava svoju dobru volju da na području stare vojarne u Delnicama napravi izviđački centar. 

Radi dogovora oko imovinsko pravnih odnosa dogovoren je sastanak s gradonačelnikom Delnica u 

petak 14.10. na kojem će kao predstavnici Saveza sudjelovati Mirela Varović, Tamara Karlović i Bojko 

Kukić. Informacija je primljena na znanje.                                      

 

AD 6. Zaklada izviđačkog prijateljstva 

 

Izvještava Varović. Prijedlog Odluke o osnivanju Zaklade i Statut su pripremljeni. Ono o čemu 

bi još trebalo porazmisliti je predsjednik Zaklade te članovi upravnog odbora. Kukić je zamolio 

članove IO da razmisle i predlože potencijalne kandidate do sljedeće sjednice IO. Odluka o osnivanju 

Zaklade biti će dana na odlučivanje članovima Vijeća na slijedećoj sjednici koja bi se trebala održati u 

studenom. Informacija je primljena na znanje 

 

AD 7. Operativno planiranje 

 

Izvještava Karlović. Dogovoreno je da će se operativno planiranje održati i izviđačkom centru 

Donji Velemerić. Probat ćemo se dogovoriti s domaćinima da nam oni spremaju hranu. Obavijest o 

održavanju operativnog planiranja poslana je članovima IO, Vijeća i Načelnicima. Zadužuje se 

Vujnović da programski osmisli vikend kako bi se program i materijali mogli poslati sudionicima radi 

pripreme za operativno planiranje.  

 

AD 8. Prijedlog kategorije sponzorstava 

 

Izvještava Kukić. Marjan Pavić je poslao neke primjere drugih organizacija za kategorije 

sponzorstava koje bi trebali uobličiti za Saveza kod traženja sponzorstava prioritetno sada za Smotru, 

a ubuduće i za općenite slučajeve. Predloženo je da to bude jedna od tema na operativnom vikendu. 

Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 5 glasova za.   

 



AD 9. Betlehemsko svjetlo                                                 

 

 Izvještava Kukić. Stigla je obavijest o datumu i mjestu održavanja mise za Betlehemsko 

svjetlo u Beču. Sukladno informacijama možemo krenuti u pripremu aktivnosti. Zadužuje se Karlović 

da vodi brigu o pripremi aktivnosti. U tome će joj pomoći i Zlatko Kubalek. Zaključak je prihvaćen 

jednoglasno s 5 glasova za.                     

 

AD 10. Razno                                                            

 

Izvještava Andrašek. Na DION-u I DIV-u u Fužinama sastao se Tim za natjecanja. Dogovoreni 

su koraci oko daljnjeg rada tima. Poradit će se na izmjenama propozicija. Predlaže se da se za 

olimpijadu osiguraju neke atraktivne nagrade kako bi se privuklo više ekipa. Obzirom da se olimpijada 

održava na Smotri predlažu da na njoj mogu sudjelovati i ekipe udruga koje ne sudjeluju na Smotri. 

Ažurnije će se određivati povjerenici za natjecanja. Kerovec predlaže da to svakako budu ljudi koji su 

iz regije kako bi se uštedjelo na putnim troškovima.  

 

 

 

 

Sastanak je završio u 21.00 sat. 

 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlović 

 

 

Predsjednik IO 

Bojko Kukić 


